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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány pedagógusnak függesztették fel a 
társadalombiztosítását a sztrájk miatt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 

A  sztrájkoló  tanárok  közül  számos  esetben  számoltak  be  arról,  hogy  szüneteltették  a
társadalombiztosításukat,  annak  ellenére  is,  hogy  a  sztrájk  és  a  polgári  engedetlenség  alatt  is
végeztek adminisztratív munkát, tehát dolgoztak.

A  szüneteltetésről  a  NAV-tól  kapott  levelek  alapján  értesültek,  mely  szerint  arra  a  napra
felfüggesztették a társadalombiztosításukat, de olyan levél is akadt, ami határozatlan időre szólt. A
jogszabály szerint csak akkor szüneteltethető a társadalombiztosítás, ha a munkáltató egész napra
von le munkabért, azonban a sztrájkolók többsége csak fél napon át nem vette fel a munkáját, vagy
adminisztratív munkát végzett a sztrájk ideje alatt.

Ezzel kapcsolatban szeretném kérdezni Miniszter Urat:

1. A minisztériumnak hány ilyen esetről van tudomása?
2. Azok a pedagógusok, akik sztrájkolnak, vagy a sztrájkjoguk megnyirbálása miatt nem 

tudják állampolgári jogaikat érvényesíteni és egyéb eszközök alkalmazására kényszerülnek
és munkájukat is részben elvégzik, miért részesültek hátrányos megkülönböztetésben, 
különösen úgy, hogy a sztrájktörvény szerint  a munkaviszonyhoz kapcsolódó 
társadalombiztosítási jogokra és kötelezettségekre a társadalombiztosítási jogszabályok az 
irányadók azzal, hogy a jogszerű sztrájk időtartamát szolgálati időként kell figyelembe 
venni, vagyis munkabeszüntetés idején is jár a tb-ellátás?

3. Hogyan tervezik kárpótolni azokat a tanárokat, akik esetében elmulasztották helyreállítani 
a jogviszonyt, és később szereztek csak tudomást arról, hogy a taj-számuk még mindig 
"pirosban" van, illetve azokat, akiknek még azóta sem állították vissza a 
társadalombiztosítását? Történtek-e ezirányú lépések, kompenzációk?



 
 

Segítő együttműködését előre is köszönöm.
Budapest, 2022. december 02.
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